
Gymnastikudvalgsmøde 17. januar 2024 

Billardrummet (med spisning) kl. 18-21.30 

Referent: Mette Green 

1. Velkommen til gymnastikudvalget v/Lene 
• Præsentation af medlemmer 
• Herunder præsentation af nuværende form 
• Aftaler fremadrettet 

Referat: Der er indgået aftale om, at der fremadrettet er en ’næstformandsrolle’ i 
gymnastikafdelingen, så Lene ikke skal deltage alene til formandsmøderne. Dels for at 
aflaste formanden og dels for at Christine der sidder med økonomien er bedre opdateret på 
hvad der sker i hovedbestyrelsen.  

2. Kort orientering fra formanden v/Lene 
• Generalforsamling (marts?) 

i. Medlemmer til hovedbestyrelsen 
ii. Kandidater til Årets LKB'er 

Referat:  
i. Generalforsamling i hovedbestyrelsen i marts. Der mangler i dag et medlem i 
hovedbestyrelsen. Derudover kan Betina ikke fortsætte som hovedkasserer, da hun er blevet 
deltidsansat på kontoret og ikke kan have de to kasketter. Så der er brug for to nye: et 
menigt medlem og en hovedkasserer. Så hvis nogen kender mulige kandidater så sig endelig 
til 

ii. Sig til hvis vi har kandidater til Årets LKB’er 

 
3. Kort orientering om økonomi v/Christine 

• Udkast til kontingentsatser 2024 (skal godkendes på generalforsamlingen) 

Referat: Der er planer om, at kontingentet stiger 40-50 kr. i sæson 24/25., da vi skal betale 
flere penge til hovedforeningen (som et resultat af at hovedforeningen ikke længere har LKB 
Cup’en som indtægtskilde). Vi skal betale 8 procent af vores kontingentindtægter til 
hovedbestyrelsen. Fra gymnastiks side har vi et ønske om, at det meldes ud fra 
hovedforeningen, så det ikke bliver noget, vi skal forklare i de enkelte afdelinger. 

 

4. Fordeling af opgaver i udvalget v/Lene 
• Fordele arbejdsopgaver og ansvarsområder 

Referat: Opgavedokumentet er opdateret i Teams 
Mette G laver udkast til årshjul for landsdelsholdet, så overdragelsen af opgaver i udvalget 
går nemmere fremadrettet 

 

5. Foråret 2024 v/Lene 
• Planlægning af foråret: 



i. DGI-opvisning 
ii. Lokalopvisning 

iii. Afslutningsarrangementer 
iv. Sommergymnastik 
v. Sommerskole 

Referat:  
i. Vi har i år ikke meldt ind på frivillige opgaver til DGI-opvisningerne, da vi ikke kan overskue 
hvornår vi selv skal have hold på. 
ii. To gæstehold (et fra Vejgaard og et fra Klarup). Familieholdet går som det eneste hold på 
både formiddag og eftermiddag. Vi skal finde en løsning på at få dækket voksenopgaver til 
lokalopvisningen (indgang, cafeteria, vagt). Ny fotograf tager over (Mads), hvor der findes ny 
løsning på udlevering af billeder.  
iii. Eneste afslutningsarrangement i år bliver bowling for frivillige i gymnastikafdelingen. 
Mette G booker og laver udkast til baner/hold. Dato: tirsdag 23. april. Vi bowler 18-19 og 
derefter spisning. Alle betaler selv for drikkevarer. Invitation slut februar. Tilmelding den dag 
der er lokalopvisning. 
iv. Det blev nævnt på instruktørmødet i januar og interesserede melder tilbage til Lene 
v. Mette B tager teten – som udgangspunkt samme koncept som sidste år, men mulighed for 
fælles initiativ på tværs af sportsgrene afsøges. 

 

6. DGI Landsdelsjuniorhold/AfterRep v/Gitte, Mette G og Maibritt 
• Status på hold, stævner og opvisninger 

Referat:  
Juniorholdet får som udgangspunkt 10 opvisninger. Har takket nej til 3. Afventer DGI for at 
lave endelig kabale. Der skal snart ansøges om midler fra SIFA til buskørsel til juniorstævnet. 
Vi har opgaven med at arrangere nordjysk juniorstævne næste sæson – skal placeres i januar   

After rep.: Vi skal have en tydeligere samarbejdsaftale med instruktører om 
opgavefordelinger i næste sæson. 

 

7. Byttebørs - håndredskaber og opvisningsdragter / Maibritt 

Referat: Uoverskueligt at arrangere byttebørs på opvisningsdragter. Men det kunne være 
muligt at tage håndredskabsbørs op med DGI. Tages op på netværksmøde og til vores næste 
udvalgsmøde. Hvis gymnaster gerne vil købe deres egen bold, så er det i orden. Pris 150-200 
kr. 

Fra næste sæson må der ikke længere stå holdnavn på de mindstes t-shirts til opvisning, da 
det betyder at færre vil bruge dem derefter. Ud fra en bæredygtighedstankegang så de ikke 
ryger ud efter sæsonen. 

8. Næste sæson 
• Nye tanker? 

Referat: Overvejelse om at indgå samarbejde med DGI om seniorgymnastik så vi 
understøtter rehabilitering. Kan måske betyde at vi kan søge om tilskud til redskaber hos 
Sparekassen Danmarks fond. 



Maibritt præsenterede ide om at lave motionstilbud for forældre, mens børnene træner. Ex 
udendørs cirkeltræning, men det kræver instruktører. Vi sætter det på næste udvalgsmøde 

 

9. Næste møde v/Lene 
• Midt i april, årsplan mv. 
• Evaluering af opvisninger 
• Evaluering af sæson 22/23 

Referat: Byttebørs for håndredskaber + udendørs cirkeltræning skal på næste udvalgsmøde. 
Næste møde: tirsdag 14. maj kl. 17.00 – i hallen (Lene booker lokale) 
Sommerfest: Fredag 21. juni kl. 17.00 – hos Lene 

10. Eventuelt 

Referat: Husk at udsende reminder på sms inden instruktørmøde.  

OBS – vi skal huske at tage billeder til lokalopvisningen 

 

 


